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Tilstedeværende: Karen Hanssen, Tor Fengsrud Brinchmann, Ane Marie Holm, Rasmus

Grødeland, Synnøve Isrenn Robertson

Vi godkjenner et beløp, så etterbetales det når vi ser at det er brukt på det det skal brukes
på. Vi kan bestemme hvilken punkter støtten skal gå til. Her kan det hende vi får skrevet av
en del mva. Da kanskje 186 kr. Generelt, hvis dette innvilges, vil vi se på mulighetene for å
trekke fra merverdiavgift.

Rasmus og Synnøve har vært med på å utforme søknaden, og er derfor inhabile. Rasmus:
Viktig med god kvalitet på maling. Kan kjøpe litt maling av gangen og bruke dette til å finne
ut hvor mye vi trenger. Bruke maling til overs som styregave, og dermed spare litt midler der.
Tre malekoster slik at man får det gjort litt fort. Koppeskap: Fant ikke billigere, kanskje et litt
smalere. Det er malt og vet hvor alle skapene skal være. Knaggene og den ødelagte
kommoden skal bort. Ha med i søknaden som krav at

Synnøve falt ut.

Karen: Hyller og maling til vegger viktigst. Vindu kanskje det første som ryker?

Hvorfor skal det kjøpes jord nå? Kommer planter til å overleve? Riktige planter vil kanskje
overleve. Går an å innvilge deler nå, og ta andre deler til betenkning. Behandlingsfrist?

La være å innvilge jord.

Tanken var å ha tre planter, de i linken er forslag. Kunstige planter er lurt siden de ikke
krever så mye arbeid.

Ekte planter vil ikke vare så lenge. Trenger ikke innvilge alle tre. Hvordan overlever de
ferien? Automatisk vanner i ferien. Prøver å få tak i Synnøve så vi får stemt. Står ikke
eksplisitt at 5 må være til stede hele møtet. Retningslinjene kan endres av fondstyret, ikke i
strid med nablas lover.

Stemmer over forslag med følgende endringer:

Endret pris på maling til vindu.

Innvilger hvitmaling og blåmaling, skal undersøkes om det er rett mengde.

Ha som krav at det skal være plass til hyllene.

Ikke ta med jord.



Kun en plante. Ha som begrunnelse at vi vil se hvordan det går med en levende
plante på kontoret. Innvilger den dyreste, så kan de som kjøper høre med noen på
Plantasjen, og kjøper den billigste som passer bra.

Avstemning: 3 for, ingen mot. Søknad godkjent.


